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فوتبال ایران

مذاکره مسجدسلیمان 
با رضا عنایتی

مسئولان باشگاه نفت مسجد 
ی  برا را  تی  کرا ا مذ ن  سلیما
انتخاب سرمربی جدید این تیم 
آغاز کرده اند. به همین خاطر 
صحبت هایی با رضا عنایتی انجام 
شده و به نظر می رسد دو طرف 
به توافق هایی نیز رسیده اند.
گفته می شود مدیریت باشگاه 
نفت مسجد سلیمان روز گذشته 
قطع همکاری با ابراهیم اشکش 
را اعلام کرده است. اما این 
نفت  نیمکت  ر  د یی  به جا جا
مسجد سلیمان انگار حکایتی 
دارد؛ ابراهیم اشکش روز 30 
آذر به عنوان سرمربی تیم نفت 
نتخاب شد و  مسجدسلیمان ا
از آن زمان تیمش متحمل سه 
شکست شد و یک پیروزی به 
دست آورد. اشکش در اردوی 
نفت، لیستی از بازیکنان مورد 
نظر خود را به مدیران باشگاه 
نفت مسجد سلیمان ارائه کرده 
است. با این حال صحبت هایی 
از تمایل به خرید برخی بازیکنان 
صاحب نام و خارجی به گوش 
می رسد که سرمربی نفتی ها با 
آن مخالفت کرده است. همین 
مسأله سبب شد اشکش یک 
استوری علیه دلالان منتشر 
کند و در بخشی از آن، عبارت 
»مدیر بی لیاقت« را بنویسد. 
اتفاقی که خشم مسئولان نفت 
مسجدسلیمان را به دنبال داشت 
و آنها مذاکراتی را با رضا عنایتی 
دنبال کرده اند. عنایتی در فصول 
گذشته با تیم هایی مثل هوادار 
نتایج خوبی را کسب کرده است.

جدایی خارجی های 
سپاهان

تیم فوتبال سپاهان با تغییراتی 
مهیای حضور در نیم فصل دوم 
لیگ برتر می شود که مهم ترین آنها 
جدایی دو بازیکن باتجربه این تیم 
است. سپاهان در حالی نیم فصل 
دوم لیگ برتر را آغاز خواهد کرد که 
چند بازیکن این تیم جدا خواهند 
شد. آخرین اخبار حاکی از آن است 
که جلال علی محمدی و محمدرضا 
حسینی در فهرست مورد نظر ژوزه 
مورایس برای نیم فصل دوم قرار 
ندارند و این دو بازیکن به احتمال 
فراوان از جمع زردپوشان اصفهانی 
جدا خواهند شد. همچنین از بین 
دو مدافع برزیلی سپاهان هم 
یک بازیکن قرار است از این تیم 
جدا شود و گفته می شود احتمال 
جدایی داسیلویرا زیاد است. این 
در حالی است که اولیس کامسوبا 
هافبک سپاهان هم تصمیم به 
جدایی از این تیم گرفته است، 
ولی این بازیکن برای جدایی باید 
رضایت باشگاه را جلب کند. در 
چند روز اخیر خبرهایی هم در 
مورد جدایی مانوئل فرناندز از 
سپاهان مطرح شده، ولی تکلیف 
این بازیکن هنوز مشخص نشده 

است.
 

قربانی: سه امتیاز را 
به هواداران تقدیم 

می کنیم
محمد قربانی هافبک سپاهان 
در خصوص بازی مقابل سایپا 
می گوید: »بازی بسیار خوب و 
جذابی بود.  خدا را شکر توانستیم 
این دیدار را با پیروزی پشت سر 
بگذاریم و به مرحله یک هشتم 
نهایی رقابت های جام حذفی صعود 
کنیم.« هافبک جوان سپاهان در 
مورد بازی آینده سپاهان مقابل 
استقلال حرف هایی دارد: »با توجه 
به شرایط جدول و رقابتی که بین 
دو تیم برای کسب عنوان قهرمانی 
وجود دارد، قطعاً بازی سخت و 
درگیرانه ای مقابل استقلال در 
پیش داریم. امیدوارم در پایان 
به عنوان تیم برتر از زمین خارج 
شویم و سه امتیاز این دیدار 
خانگی را به هواداران سپاهان 

تقدیم کنیم.«

 zمصاحبه و خبر

رشید مظاهری

ساز جدایی از سپاهان

رشید مظاهری دروازه بان سپاهان که بعد از اضافه شدن پیام نیازمند به این تیم، 
فرصتی برای بازی پیدا نکرد، درصدد جدایی از جمع زردپوشان اصفهانی است. 
مظاهری در روزهای گذشته دو بار با مدیرعامل سپاهان جلسه داشته و قرار 
است او یا مدیر برنامه اش یک جلسه مهم با محمدرضا ساکت داشته باشد. در 
حال حاضر چند تیم صنعتی دنبال جذب مظاهری هستند و باید دید این بازیکن 

برای جدایی از سپاهان به چه شکل با مدیران این باشگاه توافق خواهد کرد.

معین عباسیان

هافبک هوادار، مسی شد

معیــن عباســیان هافبــک تیم فوتبال هوادار کــه در نیم فصل اول لیگ برتر 
فوتبــال بــا پیراهــن این تیم در میادین حاضر شــد، با مدیران باشــگاه مس 
کرمــان بــه توافــق کامــل رســیده اســت و قــراردادش را ظرف روزهــای آینده 
بــا نارنجی پوشــان امضــا خواهــد کرد. مــس کرمان در تلاش اســت با جذب 
بازیکنــان مدنظر ســرمربی خود، بتواند نیم فصــل دوم را بهتر نتیجه بگیرد 

تــا همچنان در لیگ برتر حضور داشــته باشــد.

کالی تروئبا

آنالیزور اسپانیایی در مس

یک مربی از کشور اسپانیا به کرمان آمده است تا فعالیت خود را در باشگاه مس 
کرمان آغاز کند. کالی تروئبا مربی اسپانیایی پیشین تیم های راسینگ سانتاندر و 
پونفرادینا که سابقه فعالیت در اتلتیکومادرید به عنوان سرآنالیزور را در کارنامه 
دارد، به جمع دستیاران فرزاد حسین خانی اضافه می شود. این مربی 53 ساله، 
دیدار مس با صنعت نفت آبادان را نیز از نزدیک تماشا کرد و قرارداد او به زودی 

با مس کرمان رسمی می شود.

آمار فولاد خوزستان در نیم فصل 
اول بسیار متفاوت با فصل 

گذشته است. تیم تان در 15 بازی 
ابتدایی کلاً یک برد خانگی داشت 

و خارج از خانه توانست 3 بار 
برنده باشد که این مسأله کمی 

عجیب است.
به  ر  دا ا من فکر می کنم وقتی هو
ورزشگاه نیاید فرقی نمی کند بازی 
داخل خانه باشد یا خارج از خانه. وقتی 
هیچ تماشاگری در ورزشگاه نیست و 
فشاری به تیم میهمان نمی آید فرقی 
ندارد میزبان باشی یا میهمان. امسال 
خدا را شکر تیم خوب بسته شده 
و همین مسأله باعث شد 
به  قتی  و تیم ها  کثر  ا
اهواز می آیند استرس 
خاصی نسبت به تیم 
ما داشته باشند. به 
همین دلیل هم جلوی 
ما تدافعی بازی می کنند. 
وگرنه فولاد در همه بازی های 
خانگی خیلی خوب کار کرد و حتی مقابل 
گل گهر سیرجان بازی جالبی انجام 
دادیم اما روی یک اشتباه گل خوردیم 
و باختیم. به هر حال به خاطر اینکه در 
بازی خانگی حمله می کنیم حریفان 
دست به ضدحمله می زنند و همین 

مسأله باعث می شود گل بخوریم.

نکته جالب در مورد گل های نیم 
فصل اول فولاد این است که اکثر 
گل ها در نیمه دوم رد و بدل شده. 

در 15 دقیقه ابتدایی و انتهایی 
نیمه دوم بیشترین گل زده را 

داشتید اما در 15 دقیقه وسط 
بیشترین گل را خوردید.

تا به حال به این مسأله فکر نکردم 
و الان این آمار را می شنوم که چه 
گل هایی خوردیم و چه گل هایی زدیم. 
این فصل عملکرد دفاعی مان ضعیف تر 
از فصل های قبل بود. سال های قبل 
ما  ا ردیم  می خو گل  خیلی سخت 
متأسفانه این فصل روی صحنه های 
ساده گل خوردیم که این مسأله باعث 
شد آمار گل های خورده مان بالا برود. 
به هر حال باید این مسأله را کنترل 
کنیم چون در لیگ ما، جبران گل های 
خورده سخت است. کلاً تیمی برنده 
است که دروازه را حفظ کند چون اکثر 
گل های خورده روی ضربات ایستگاهی 
و اشتباه خط دفاع است. در هر صورت 
اگر ما گل نخوریم می توانیم گل بزنیم 
و سعی بر این است که گل های خورده 

را کمتر کنیم.
بیشترین گلی که در نیم فصل اول 

زدید، پنالتی و پاس در عمق بود 
که جالب به نظر می رسد.

بله، این فصل خوب پنالتی گرفتیم. در 
عمق هم همان طور که می دانید این 
فصل بازیکنانی در اختیار داشتیم که 
باتجربه، تکنیکی و سطح بالا هستند. 
بازیکنانی مثل اشکان دژاگه و بقیه 
هافبک ها که جزو باکیفیت ها هستند 
در عمق ارسال های دقیقی داشتند که 

منجر به گل شده.
البته در مقابل، بیشترین گلی 

هم که خوردید روی پاس در عمق 
بوده.

همین  ما  مشکل  ین  رگتر بز  ، بله
گل هایی است که براحتی خوردیم. 
ما در همه بازی ها موقعیت های خوبی 
ایجاد کردیم اما بیشتر در عمق دفاع 
گل خوردیم که هم کادرفنی این مسأله 
را می داند و هم ما و بدون شک در 
تلاش هستیم این مشکل را حل کنیم.

شاید خیلی ها فکر کنند کنت 
بیشترین دقایق بازی را داشته 

اما مهدی شیری بالاتر از 
دروازه بان تان به لحاظ بیشترین 
دقایق حضور دز زمین ایستاده.

کنت در بازی با استقلال مصدوم شد 
و بیرون آمد که همین مسأله باعث 
شد نتواند بالاتر از دیگر بازیکنان قرار 
بگیرد. در کل همه از عملکرد کنت 
راضی هستند. شیری هم واقعاً عالی 

بازی می کند.
نکته مهم و جالب در مورد فولاد 
این است که در کل 15 بازی نیم 

فصل اول کلاً یک اخراجی داشتید 
که آن هم مهدی کوشکی در 

وقت های اضافه نیمه دوم بازی با 
پرسپولیس بود.

تیم ما در هر بازی جنگنده بازی 
می کند و حسن ما این است که کمتر 
ه  اخراجی داشتیم. کلاً هم باشگا
ی  رت ها کا ی  و ر رفنی  د کا هم  و 
غیرفنی حساس هستند که همین 
 مسأله هم باعث شد اخراج کمتری 

داشته باشیم.

مدیران باشگاه روی کارت های غیرفنی حساس هستند

والی: مشکل فولاد 
راحت گل خوردن است

فــولاد خوزســتان در نیــم فصــل اول ایــن دوره از رقابت هــای لیگ برتر، شــرایط متفاوت و عجیبی نســبت به قبل داشــت. ایــن تیم، فصل را 
خــوب شــروع کــرد امــا ناگهــان یکســری اتفاقات باعث شــد شــرایط روحی تیم بهــم بریزد و فــولاد باخت های عجیبی متحمل شــود. اگرچه 
ایــن مســأله نگرانی هایــی را بــه وجــود آورد امــا در ادامــه جــواد نکونام ســرمربی قرمزپوشــان اهوازی توانســت تیــم را جمع و جــور کند تا به 
رده هــای بالاتــر جــدول برســد. ایــوب والــی کاپیتان باســابقه فولادی هــا در رابطه با آمار تیمــش در نیم فصل اول صحبت هــای جالبی دارد.

این فصل عملکرد 
دفاعی مان ضعیف تر 

از فصل های قبل 
بود. سال های 

قبل خیلی سخت 
گل می خوردیم اما 

متأسفانه این فصل 
روی صحنه های 

ساده گل خوردیم 
که این مسأله باعث 

شد آمار گل های 
خورده مان بالا برود. 
به هر حال باید این 

مسأله را کنترل 
کنیم چون در لیگ 
ما، جبران گل های 

خورده سخت است.

راهکار اصفهانی ها برای کاهش هزینه ها

کاهش دستمزد در برابر بازی کردن
ذوب آهــن اصفهــان بــا هدایت مهدی 
تارتــار در این فصــل از رقابت ها، نتایج 
خوبــی کســب کــرده و حداقــل مثــل 
سال های گذشته فعلاً استرس سقوط 
را نــدارد. هــر چنــد حضــور در جایــگاه 
دهــم جــدول هــم، جایــگاه مطمئنــی 
بــرای ادامــه بازی هــا نیســت. بویــژه 
اینکــه بــه نظــر می رســد ذوب آهــن 
در نیم فصــل دوم اوضــاع خوبــی هــم 
نخواهــد داشــت و کادر فنــی ایــن تیــم 
کار ســختی در ادامــه بازی هــا دارد. 
از جملــه اینکــه مصدومیــت ســعید 
باقرپســند از ناحیــه ربــاط صلیبــی و 
جدایــی دارکــو بیــدوف از ایــن تیم، نیاز 
سبزپوشــان اصفهانــی برای جذب یک 
مهاجــم در نقــل و انتقــالات نیــم فصل 

را دوچنــدان کرده اســت. این در حالی 
اســت که مهدی تارتار نیز در فهرســت 
خود اسامی مهاجمانی را مطرح کرده و 
در این باره شایعات زیادی هم منتشر 
می شــود. حامد پاکدل اولین گزینه ای 
بود که نامش برای حضور در ذوب آهن 
مطــرح شــد. او کــه تــا پایــان فصــل 
تحــت قــرارداد پرســپولیس اســت، 
بــا توجــه بــه لیســت محــدود قرمزهــا، 
از جملــه بازیکنانــی بــود کــه احتمــال 
جدایــی اش مطــرح می شــد و حتــی 
همچنــان نــام او در بیــن خروجی هــای 
احتمالــی پرســپولیس هــم قــرار دارد. 
نکته جالب اینکه نمایندگان او تماس 
بــا ذوب آهــن را برای انتقــال به این تیم 
آغــاز کــرده بودنــد امــا وضعیــت مالــی 

ایــن باشــگاه بــه شــکلی نیســت کــه 
بــه خواســته های حامــد پاکدل پاســخ 
بدهد. پس از حامد پاکدل، حالا نوبت 
بــه آرمــان رمضانــی، مهاجم اســتقلال 
رســیده تــا به عنــوان گزینه خــط حمله 
تیم مهدی تارتار مطرح شود. اما نکته 
مهم این است که از باشگاه ذوب آهن 
هیــچ کســی دربــاره ایــن انتقــال خبری 
نــدارد و حتــی تماســی بیــن طرفین نیز 
وجود ندارد. اما نیاز ســبزها و وضعیت 
نامطلــوب آرمــان در اســتقلال، او را بــه 
ذوب آهــن نزدیــک می کنــد. امــا نکتــه 
اصلــی ایــن اســت کــه ذوب آهــن بــا 
ســقف قرارداد دو-ســه میلیــاردی وارد 
بــازار نقــل و انتقــالات نیم فصــل شــده 
که طبیعتــاً گزینه های محــدودی برای 

جذب بازیکن دارد و طبیعی اســت که 
در چنیــن شــرایطی بیشــتر بازیکنــان 
جــوان و باانگیــزه، راهــی ایــن تیــم 
خواهند شــد. بازیکنانی کــه حضور در 
ترکیــب اصلی یک تیم میانه جدولی را 
بــه انتظارات مالی ترجیح بدهند و پای 
قراردادی را امضا کنند که شاید بیشتر 
جنبه فنی داشــته باشد. حالا باید دید 
در روزهای باقی مانده نقل و انتقالات، 
مدیران باشگاه ذوب آهن چه خواهند 
کرد و آیا می توانند مهاجمی کارا و مؤثر 
را جــذب کننــد یــا خیــر؟ مهاجمــی کــه 
بتوانــد نیــاز خط حمله را پاســخ دهد و 
در عین حال خود نیز در قامت ســتاره 
یــک تیــم بــه شــکلی متفاوت بــه لیگ 

برتــر عرضه شــود.

 zسوژه

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
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